
 

 

REFERAT 

 

 

Bestyrelsesmøde i Den Jyske Kunstfond 

Mødedato: 5. april 2024  

Sted: Houenvej 52, 9800 Hjørring 

 

Deltagere fra Den Jyske Kunstfond:  

Jakob Bonderup, Trine Bang, Rikke Andersen, Marit Benthe Norheim, Mette 

Dalby & Per Kap Bech Jensen 

 

Deltager fra Slots- og Kulturstyrelsen:  

Emma Vilstrup & Sara Hedelund 

 

 

Referat 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt.  

 

2. Bordet rundt 

Bestyrelsen orienterede om nyt siden sidst.  

 

3. Beslutninger siden sidste møde 

Styrelsen orienterede om et par projektændringer, som er godkendt af 

bestyrelseslederen skriftligt pr. mail.  

 

4. Økonomi 

Styrelsen orienterede om bestyrelsens økonomi for 2024. Bevillingen er steget 

pga. p/l-reguleringen. Pengene fra regionerne er kommet ind.  

 

Bestyrelsen besluttede at afsætte 25.000 kr. til kommunikation i 2024 og 

25.000 kr. til kommunikation i 2025.  

 

5. Statistik 

Styrelsen orienterede om statistik ud fra fondens tildelinger og 

afslagsbegrundelser.  

 

6. Kommunikation 

Bestyrelsen drøftede en kommunikationsstrategi for 2024. Bestyrelsen ønsker 

bl.a. at kommunikere følgende: 

- at man kan søge bredt til både kunst- og kulturprojekter på tværs af 

kunstarter og genrer.  
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- at det ikke kun er kunsten, men modtagerne, som er fokus.  

at det særlige ved fondene er, at det også kan være lokalsamfundene, 

foreninger mv., der går sammen om at ansøge puljen.  

 

Bestyrelsen besluttede at afsætte de 25.000 kr. til kampagner, som kan 

annonceres digitalt på Facebook mv. Styrelsen kontakter bestyrelsen med 

henblik på udvælgelse af cases.  

 

7. Ansøgningsvejledning og bilag 

Bestyrelsen drøftede eventuelle ændringer i ansøgningsvejledning og bilag. 

Der er generel tilfredshed med den nuværende ansøgningsvejledning. Det 

kom bl.a. til udtryk ved, at der kom flere ansøgninger i sidste uddelingsrunde.  

 

8. Evaluering af De Regionale Kunstfonde 

Bestyrelsen drøftede mulige formater for evaluering. På baggrund af 

bestyrelsens input vender sekretariatet tilbage med forslag til 

evalueringsformer på bestyrelsens næste møde i efteråret 2024. 

 

9. Meddelelser 

Sekretariatet orienterede om, at der er blevet sendt besked ud om forkert 

klagevejledning for perioden 2018-2021.  

 

10. Næste møde 

Bestyrelsen fastlagde de næste møder således:  

- Uddelingsmøde i efteråret d. 28. oktober, 2024 i Slots- og 

Kulturstyrelsen 

- Strategimøde i foråret 2025 d. 25. marts, Smukfest Festival i 

Skanderborg 

 

11. Evt.  

Der var intet til dette punkt.  

 

12. Mødets gang 

Der var positiv stemning om værtskabet. Det er meningsfuldt at komme ud 

blandt bestyrelsen og snakke om kunsten, der hvor den finder sted.  
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